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Jaarverslag 2023 

 

Inleiding 

 

Terug kijkend op het jaar 2023 kan ik constateren dat het vliegen met het grootmeesterschap geen 

suces is bij de meeste liefhebbers .En daarom werd het op de najaar vergadering terug gebracht naar 

verfijnd   1—10  

Wel een min punt we zijn de grooste afdeling van Nederland en bij de laatse npo vergadering mogen 

we 4 kiesmannen sturen en we hadden er maar 3 . 

Allemaal de mond vol maar dan ???? 

 

Bestuur 

 

Momenteel is ons bestuur nog met 5 bestuurders te weten; 

 Marian v Leeuwen  Rene Nootenboom Arno Zwinkels  Chris Busscher en Ard Slobbe 

In het afgelopen jaar is Arthur van Marwijk uit het bestuur gestapt om div redenen                            

We betreuren dit ten zeerste.  

Vijf bestuurders is statutair gezien net voldoende echter te weinig om continuiteit te kunnen bieden.  

Er is dus dringend behoefte aan aanvulling van het bestuur.En er hebben zich kandidaten gemeld 

Hulde dat ze dit doen 

 

De ALV vergaderingen  2023 

 

Deze vergadering met de afgevaardigden van de samenspelen verliepen over het algemeen positief, 

dat is fijn. 

Als bestuur proberen we het een ieder zowel op bestuurlijk als sportief vlak het naar hun zin te 

maken. Zoals altijd het is daarbij een kwestie van geven en nemen en mag het eigenbelang geen rol 

spelen. 

Voor de vergaderingen werken we tegenwoordig met een stemwijzer, dit zorgt er hopelijk voor dat 

het beslissingsproces en het vastleggen van de keuzes makkelijker gaat voor de bestuurders van 

verenigingen en samenspelen en natuurlijk ook voor de kiesmannen.  

Het aantal verenigingen in 2023 was 72 met in totaal 1958 leden Deze aantallen nemen jaarlijks met 

ongeveer 100 af. Ook het aantal verenigingen zien wij afnemen. Dit jaar weer 3  Wij roepen een ieder 

op om meer te gaan samenwerken als vereniging om zo met meer personen hetzelfde werk te 

kunnen verrichten. Het voorbeeld Gouwe Stroom 



Ook de herindeling landelijk daar gaan we de draad oppakken waar toch wel degelijk onze afdeling 

de boven leggende partij moet zijn is mijn mening 

 

 

 

De vluchten in 2023 

 

We kunnen terugkijken op een seizoen waar het qua weersomstandigheden over het algemeen goed 

uitpakte in het weekend. Dit maakt het werk voor de lossingsverantwoordelijken uiteraard een stuk 

prettiger.  

Voor mijzelf als secretaris weer opzoeken wie er in het gebied speelt en dat verschillende malen per 

jaar. Ook Compuclub heeft te maken met al die aan passingen  

Jammer is wel dat er ook in deze situaties personen zijn die op eigen houtje informatie gaan 

inwinnen bij de verkeerde instanties waardoor er verkeerde informatie inzake het al dan niet van 

toepassing zijn van een vervoersverbod de ronde gaat doen. Ook hier eigenbelang ?? 

 

Hoe het seizoen ook loopt, ook dit jaar kwamen de Kampioenen gewoon weer op het podium om 

gehuldigd te worden.  

 

Als persoonlijke boodschap wil ik meegeven: maak het spel voor de leden in het samenspel 

aantrekelijker.  We hebben 9 samenspelen en in 7 daarvan ook een spel in rayon. Het grootste 

samenspel kent geen rayon spel, wellicht iets om toch over na te denken.   

En wat te denken her indeling samenspelen van 9 naar 6 en dat op coordinaat  

 

d de opkomst van de mega hokken en hoe krijgen we eerlijk spel, een vraag waar we met ons allen 

toch uit zullen moeten komen. De npo zou met voorstellen komen maar wanneer ik denk dat we zelf 

de draad hier in moeten oppakken 

 

De kampioenen uitreiking  was een succes, zeker nu de uitreiking van de prijzen van de Ladies League 

gecombineerd is.  Een ieder die er was heeft genoten en ging tevreden naar huis met een gevulde  

buik. 

 

De Commissie Ladies League heeft veel werk verzet om dit tot een succes te laten komen  en is daar 

weer zeer zeker in geslaagd, grote dank voor alle inzet. 

 

Voor 2024 kunt u in uw agenda alvast noteren: 9 November 2024  Kampioenschappen uitreiking in 

Zevenhuizen 

 

 

 

Vervoer / Lossing  

 

Zonder de mensen van het vervoer zouden we als afdeling niet kunnen draaien. Deze mensen zijn 

dagelijks  bezig zijn om het wagenpark optimaal te houden, het ophaal programma in elkaar zetten 

en aan te passen, het overladen en zorgen dat het allemaal op rolletjes loopt . Om nog maar niet te 



denken aan de papier winkel die daar aan vast hangt {alles moet in orde zijn volgens de regels die 

daar voor gelden} 

Als me zie hoe veel  er aan ons matriaal word geinvesteerd  en wat het resultaat is 

Echt iets om trost op te zijn 

Daarom een compliment voor een ieder die het hele jaar klaar staat en als er soms dingen moeten 

gebeuren op korte termijn, vooral bij de vogelgriep, komt ook dat weer voor elkaar 

Zo is ook de lossing Commissie door de week en in het weekend voor dag en douw aan de slag om 

alles goed te doen verlopen. Daarom dank aan al de mensen van ons vervoer en Lossing Commissie  

voor uw tomeloze inzet  

 

Omgang in de media 

 

Ondanks de gedragscode die wij alweer meer dan een jaar geleden hebben aangenomen is er nog 

steeds een aantal personen die klakkeloos hun mening verkondigt op kanalen als Facebook, 

Whatsapp en blogs. Aan al deze mensen de volgende boodschap; denk na voordat je iets publiceert.  

U beschadigt mensen die belangeloos veel werk doen voor onze afdeling maar ook daar buiten. 

De mensen die hun werk doen, doen dat vrijwillig en die willen wij als bestuur maar volgens mij ook 

volgens het overgrote deel van de leden niet kwijt. 

Gebruik dus uw verstand en denk eerst eens na voor u wat schrijft  

 

Vrijwilligers 

 

Zonder vrijwilligers kan een afdeling niet functioneren. We hebben ze nodig, dat geldt voor 

vrijwilligers op alle niveaus. Ook het bestuur van de Afdeling is dringend op zoek naar een aanvulling 

om de continuiteit te waarborgen. Denk dus niet een ander doet het wel, maar trek de stoute 

schoenen aan en meld u aan bij ondergetekende. Meer handjes maken het voor iedereen 

makkelijker. Bijzondere dank uiteraard aan een ieder die betrokken is bij het vervoer en niet te 

vergeten onze rekenaar Compuclub { Gerard }. 

 

Daarom, hel veel dank voor een ieder die zich inzet als vrijwilliger voor onze Afdeling 

 

Chris Busscher 

Secretaris Afdeling 5 


